



MUNICIPALITÉ DE
MUNICIPALITY OF
MILLE-ISLES

AVIS PUBLIC

Est par la présente donné par le soussigné, directeur général et greffier-trésorier de la Municipalité de Mille-Isles que :

Lors des séances ordinaires du conseil de la Municipalité de Mille-Isles tenues le 5 mars 2025 et le 7 mai 2025, les règlements suivants ont été adoptés :

RU.09.2012.01 modifiant le Règlement sur les dérogations mineures numéro RU.09.2012 afin de tenir compte des modifications apportées par le projet de loi numéro 67 à la Loi sur l'aménagement et l'urbanisme et de modifier diverses dispositions

RU.02.2011.17 modifiant le Règlement de zonage RU.02.2011, tel que déjà amendé, afin d'assurer la concordance au règlement numéro 68-33-24 de la MRC d'Argenteuil et de modifier certaines dispositions relatives à l'architecture des bâtiments

RU.05.2011.04 modifiant le Règlement sur les permis et certificats numéro RU.05.2011, tel que déjà amendé, afin de modifier certaines dispositions relatives à la terminologie, aux pénalités, aux demandes de permis et certificats d'autorisations et à la tarification

Le règlement RU.09.2012.01 a reçu l'approbation de la MRC d'Argenteuil le 23 mai 2025 et les règlements RU.02.2011.16 et RU.05.2011.04 ont reçu l'approbation de la MRC d'Argenteuil le 25 juin 2025.

Le règlement est disponible à l'hôtel de ville de la Municipalité et sur le site internet de la Municipalité, sous l'onglet « Documentation ».

Donné à Mille-Isles, ce 23 juillet 2025.

Directeur général et
greffier-trésorier

Gabriel Therrien

PUBLIC NOTICE

Is hereby given by the undersigned, the general director and clerk-treasurer of the municipality of Mille-Isles that:

During the regular meetings of the Mille-Isles Municipal Council held on March 5, 2025, and May 7, 2025, the following by-laws were adopted:

RU.09.2012.01 amending the By-law on Minor Exemptions No. RU.09.2012 in order to account for the modifications brought by Bill No. 67 to the Act Respecting Land Use Planning and Development and to amend various provisions.

RU.02.2011.17 amending Zoning By-law RU.02.2011, as previously amended, in order to ensure conformity with By-law No. 68-33-24 of the MRC d'Argenteuil and to amend certain provisions related to building architecture.

RU.05.2011.04 amending the By-law on Permits and Certificates No. RU.05.2011, as already amended, in order to modify certain provisions regarding terminology, penalties, applications for permits and authorization certificates, and fees.

By-law RU.09.2012.01 received approval from the MRC d'Argenteuil on May 23, 2025, and by-laws RU.02.2011.16 and RU.05.2011.04 received approval from the MRC d'Argenteuil on June 25, 2025.

The by-law may be consulted at the town hall of the Municipality of Mille-Isles or on the Municipality's website, under the "Documentation" tab.

Given in Mille-Isles, July 23, 2025.

Director General
Clerk-Treasurer